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PROTOKÓŁ NR 0012.5.3.2023 
z posiedzenia Komisji  

Rodziny i Polityki Społecznej  
w dniu 23 marca 2023r. 

 
 

Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 12:30- 13:55.     
 
W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz goście zgodnie 
z załączonymi listami obecności.   
 
Porządek obrad: 
 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
3. Sprawy bieżące: 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój, 
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Śląskiemu,  
 

 Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 
zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta 
Jastrzębie-Zdrój w 2023 roku, 
 

 Projekt uchwały w sprawie obrony dobrego imienia św. Jana Pawła II. 
 

 
4. Sprawy Seniorów – Rada Seniorów. 

 
5. Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej. 

 
6. Sprawozdanie z realizacji ustawy o wspieraniu rodzin i pieczy 

zastępczej.  
 

7. Wolne głosy i wnioski. 

8. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 16 lutego 2023r. 

9. Zakończenie posiedzenia. 
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Ad.1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Przewodnicząca Komisji Bernadeta Magiera otworzyła posiedzenie  
i powitała przybyłych członków Komisji oraz gości.  
 
Ad.2. 
Przyjęcie porządku obrad.  
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie.  
  
Ad.3. 
Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój 

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz Skarbnika Miasta. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–1.  
 

 Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Śląskiemu 

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Joanna Cisek – Naczelnik 
Wydziału Polityki Społecznej i Mieszkaniowej 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 5 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.  

 
 Projekt uchwały w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji 

zawodowej i społecznej, na które przeznacza się środki Państwowego 
Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych przewidziane dla Miasta 
Jastrzębie-Zdrój w 2023 roku 

 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawiła Joanna Cisek – Naczelnik 
Wydziału Polityki Społecznej i Mieszkaniowej 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 5 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.  

 
 Projekt uchwały w sprawie obrony dobrego imienia św. Jana Pawła II. 

 
Piotr Szereda 
Wniosłem uchwałę pod obrady Rady Miasta, skierowałem pismo do pani 
Prezydent oraz do wszystkich Klubów Radnych aby podjąć uchwałę poprzez 
aklamację.  
 
Bernadeta Magiera 
Święty Jan Paweł II jest i będzie Święty, myślę, że nie potrzebuje takiej ochrony, 
ale bardziej potrzebuje tego, abyśmy realizowali w życiu jego wartości 
i przesłania. Zawsze mówił, że nie chce stawiania pomników, że chce, aby ten 



3 
 

pomnik był w sercach ludzkich. Myślę, że gdyby przemówił, to niekoniecznie chce 
obrony, niech tym zajmą się specjaliści, do tego powołani kompetentni ludzie, dla 
nas będzie zawsze wielką wartością i wielkim człowiekiem. 
 
Grzegorz Mosoń 
Rozmawialiśmy w Klubie i uważamy, że intencja jest dobra, chcielibyśmy się 
dołączyć do ogólnopolskiego określania stanowiska w tej sprawie. Intencja jest 
dobra, wiele samorządów swoje stanowiska określało w tym temacie w ostatnim 
czasie. Jeśli chodzi Klub Wspólnoty Samorządowej to uważamy że za bardzo 
formalnie podchodzimy do tego określając, że Rada Miasta podtrzymuje zapisy 
uchwały Sejmu z 2019 roku. Nie wiem czy mamy kompetencje podtrzymywać 
zapisy uchwały Sejmu w sprawie ustanowienia roku 2020 rokiem Świętego Jana 
Pawła II, a w uzasadnieniu powołujecie się na uchwałę w sprawie obrony dobrego 
imienia z marca roku 2023. 
 
Piotr Szereda 
Jest to ciągłość zdarzeń, których w naszym kraju nikt nie unika, jest Święty                     
i będzie Święty. 
 
Grzegorz Mosoń  
Na czym miałoby polegać wykonanie uchwały przez Przewodniczącego Rady 
Miasta.  
 
Piotr Szereda 
Jak zawsze gdy jest taka uchwała, wykonanie polega na publicznym ogłoszeniu.  
 
Grzegorz Mosoń 
W dniu wczorajszym jako Klub złożyliśmy prośbę do pana Przewodniczącego, 
zaproponowaliśmy Oświadczenie Rady Miasta, skonstruowane z różnych zapisów, 
stanowisk i oświadczeń Rad Gmin. Proszę o włączenie do porządku obrad 
najbliższej Sesji, ewentualne wycofanie projektu uchwały i zrobienie tego                       
w formie oświadczenia lub stanowiska.  
 
Piotr Szereda 
Projekt uchwały nie zostanie wycofany gdyż jest już w porządku obrad, 
natomiast Oświadczenie dam polecenie aby było razem z tą uchwałą.  
 
Bernadeta Magiera 
Myślę że wszyscy uważamy tak samo, że nie powinna być osoba Świętego Jana 
Pawła II wykorzystywana do celów politycznych. 
 
Piotr Szereda 
W związku z wieloma wnioskami radnych jako Przewodniczący Rady stworzyłem 
projekt uchwały skierowałem do pani Prezydent i wszystkich Klubów, aby przyjąć 
przez aklamację. Jeżeli wystąpiłby błąd formalny to jestem w stanie wprowadzić 
autopoprawkę.  
 
Grzegorz Mosoń 
Proszę o przesłanie treści projektu Oświadczenia do wszystkich radnych. 
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Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 5 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.  
 
Ad.4. 
Sprawy Seniorów – Rada Seniorów. 
 
Anna Toborowicz – Przewodnicząca Rady Seniorów odczytała Sprawozdanie  
z działalności Rady Seniorów za okres 16.05.2022 – 31.03.2023r. 
 
Przeprowadzono dyskusję w tym temacie.  
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 
 
Ad.5. 
Sprawozdanie z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej. 
 
Informacji na temat Sprawozdania Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawili 
pracownicy Ośrodka Pomocy Społecznej Roksana Cochur – Kierownik Działu 
Pomocy Środowiskowej, Magdalena Kowalska - Kierownik Działu WROSIN, 
Małgorzata Małochleb – Kierownik Działu Pieczy Zastępczej, Beata Staśkiewicz – 
Kierownik Działu Usług OPS. 

 
Ad.6. 
Sprawozdanie z realizacji ustawy o wspieraniu rodzin i pieczy 
zastępczej.  
 
Informacji na temat Sprawozdania z realizacji ustawy o wspieraniu rodzin  
i pieczy zastępczej przedstawili pracownicy Ośrodka Pomocy Społecznej Roksana 
Cochur – Kierownik Działu Pomocy Środowiskowej, Magdalena Kowalska 
Kierownik Działu WROSIN, Małgorzata Małochleb – Kierownik Działu Pieczy 
Zastępczej, Beata Staśkiewicz – Kierownik Działu Usług OPS. 

Ad.7. 
Wolne głosy i wnioski. 

Bernadeta Magiera 
Mieszkańcy Osiedla Zdrój zgłosili mi, iż może wystąpić sytuacja, że nie będzie 
stomatologa na terenie Osiedla, czy miasto ma na to wpływ, aby zaradzić? 

Robert Cichowicz  
Mam informację, że będzie stomatolog w Zdroju. 
 

Ad.8. 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 16 lutego 2023r. 

Protokół przyjęto jednogłośnie.   
 
Ad.9. 
Zakończenie posiedzenia. 

Przewodnicząca Komisji Bernadeta Magiera podziękowała wszystkim za przybycie 
i wspólną pracę oraz zakończyła posiedzenie. 
 
Protokołowała  
Agnieszka Bąk                   Przewodnicząca Komisji 
                                                Rodziny i Polityki Społecznej Bernadeta Magiera 


